

2012 年國際扶輪國際年會

2012 RI Convention (20120509)



2012 年國際扶輪國際年會

國際扶輪社長葛爾揚·潘乃傑與國際扶輪社長當選人田中作次於五月九日在泰國曼谷的 2012 年國際扶輪國際年會閉幕式全會當中合影

2012 RI Convention

RI President Kaylan Banerjee and RI President-elect Sakuji Tanaka during the closing plenary session on 9 May at the 2012 RI Convention in Bangkok, Thailand.



2012 年國際扶輪國際年會

國際扶輪社長葛爾揚·潘乃傑與秘書長 John 於五月八日在泰國曼谷的 2012 年國際扶輪國際年會當中的阿奇·柯藍夫協會的晚宴上合影

2012 RI Convention

RI President Kalyan Banerjee and General Secretary John Hewko at the Arch C. Klumph Society Dinner during RI Convention, 8 May 2012, Bangkok, Thailand.



2012 年國際扶輪國際年會

基金會主委當選人魏京森於於五月八日在泰國曼谷的 2012 年國際扶輪國際年會一場晚宴當中跳舞

2012 RI Convention

Foundation Chair-elect Wilf Wilkinson dancing at a dinner at the RI Convention, 8 May 2012, Bangkok, Thailand.



2012 年國際扶輪國際年會

國際扶輪社長當選人田中作次於五月九日在 2012 年國際扶輪國際年會的閉幕式全會當中演講

2012 RI Convention

RI President-elect Sakuji Tanaka gives a speech during the closing plenary session on 9 May at the 2012 RI Convention in Bangkok, Thailand.



2012 年國際扶輪國際年會/ 特倫斯·路易斯舞蹈

特倫斯·路易斯舞蹈團期間在泰國曼谷的 2012 年國際扶輪國際年會的閉幕式全會當中向寶萊塢致敬。

2012 RI Convention/ Terence Lewis dance

The Terence Lewis dance company pays tribute to Bollywood during the closing plenary session at the 2012 RI Convention in Bangkok, Thailand.



2012 年國際扶輪國際年會/ 特倫斯 · 路易斯舞蹈

特倫斯 · 路易斯舞蹈團期間在泰國曼谷的 2012 年國際扶輪國際年會的閉幕式全會當中向寶萊塢致敬。

2012 RI Convention/ Terence Lewis dance

The Terence Lewis dance company pays tribute to Bollywood during the closing plenary session at the 2012 RI Convention in Bangkok, Thailand.



2012 年國際扶輪國際年會/ 特倫斯 · 路易斯舞蹈

特倫斯 · 路易斯舞蹈團期間在泰國曼谷的 2012 年國際扶輪國際年會的閉幕式全會當中向寶萊塢致敬。

2012 RI Convention/ Terence Lewis dance

The Terence Lewis dance company pays tribute to Bollywood during the closing plenary session at the 2012 RI Convention in Bangkok, Thailand.



2012 年國際扶輪國際年會/ 特倫斯 · 路易斯舞蹈

特倫斯 · 路易斯舞蹈團期間在泰國曼谷的 2012 年國際扶輪國際年會的閉幕式全會當中向寶萊塢致敬。

2012 RI Convention/ Terence Lewis dance

The Terence Lewis dance company pays tribute to Bollywood during the closing plenary session at the 2012 RI Convention in Bangkok, Thailand.



2012 年國際扶輪國際年會/ 特倫斯 · 路易斯舞蹈

國際受過訓練的舞蹈家特倫斯 · 路易斯在執行期間在泰國曼谷舉行的《2012 年裡公約》在 5 月 9 日的全體會議閉幕。

2012 RI Convention/ Terence Lewis dance

International trained dancer Terence Lewis performs during the closing plenary session on 9 May at the 2012 RI Convention in Bangkok, Thailand.



2012 年國際扶輪國際年會

於 5 月 9 日在泰國曼谷舉行的 2012 年國際扶輪國際年會的閉幕全會期間介紹裡當選人田中家族的成員

2012 RI Convention

Members of RI President-elect Sakuji Tanaka's family are introduced during the closing plenary session on 9 May at 2012 RI Convention in Bangkok, Thailand



2012 年國際扶輪國際年會

國際扶輪社長當選人田中和他的妻子恭子於 5 月 9 日在泰國曼谷舉行的 2012 年國際扶輪國際年會的閉幕全會期間上台。

RI President-elect Sakuji Tanaka and his wife, Kyoko, during the closing plenary session on 9 May at the 2012 RI Convention in Bangkok, Thailand.



2012 年國際扶輪國際年會

於 5 月 9 日在泰國曼谷舉行的 2012 年國際扶輪國際年會的閉幕全會期間介紹糾察們。

2012 RI Convention

Sergeant-at-arms during the closing plenary session on 9 May at the 2012 RI Convention in Bangkok, Thailand.



2012 年國際扶輪國際年會

於 5 月 9 日在泰國曼谷舉行的 2012 年國際扶輪國際年會的閉幕全會期間 2012 年國際扶輪國際年會委員會委員們上台致意。

2012 RI Convention

Members of the 2012 Bangkok Convention Committee leave the stage during the closing plenary session on 9 May at the 2012 RI Convention in Bangkok, Thailand.



2012 年國際扶輪國際年會

於 5 月 9 日在泰國曼谷舉行的 2012 年國際扶輪國際年會的閉幕全會期間 2012 年國際扶輪國際年會於會委員會主委 Noraseth Pathmanand 接受獎牌表揚。

2012 RI Convention

2012 Bangkok Convention Committee Chair Noraseth Pathmanand with a recognition plaque during the closing plenary session on 9 May at the 2012 RI Convention in Bangkok, Thailand.



2012 年國際扶輪國際年會

於 5 月 9 日在泰國曼谷所舉行的 2012 年國際扶輪國際年會的閉幕全會期間國際扶輪社長葛爾揚·潘乃傑頒贈獎牌給 2012 年曼谷國際扶輪國際年會委員會主委 O.P.Vaish。

2012 RI Convention

RI President Kalyan Banerjee gives a recognition plaque to O.P. Vaish, chair of the 2012 Bangkok Convention Committee, during the closing plenary session at the 2012 RI Convention in Bangkok, Thailand, on 9 May.

2012 年國際扶輪國際年會

2012 RI Convention (20120508)



2012 年國際扶輪國際年會

前扶輪基金會保管人卡洛琳鐘斯於 5 月 8 日出席泰國曼谷舉行的 2012 年國際扶輪國際年會晚宴。

2012 RI Convention

Past Rotary Foundation Trustee Carolyn Jones at an RI Convention dinner, 8 May 2012, Bangkok, Thailand



2012 年國際扶輪國際年會

國際扶輪秘書長記約翰和他的妻子 Marga 於 5 月 8 日在泰國曼谷舉行的 2012 年國際扶輪國際年會期間的阿奇·柯藍夫協會晚宴。

2012 RI Convention

RI General Secretary John Hewko and his wife, Marga, at the Arch C. Klumph Society Dinner during RI Convention, 8 May 2012, Bangkok, Thailand.



2012 年國際扶輪國際年會

布魯斯·艾爾沃德·為世界衛生組織助理總幹事於 5 月 8 日在泰國曼谷所舉行的 2012 年國際扶輪國際年會的晚宴。

2012 RI Convention

Bruce Aylward, assistant director-general for polio, emergencies and country collaboration for the World Health Organization, at a RI Convention dinner, 8 May 2012, Bangkok, Thailand.



青少年交換學生：Wimonsri Maneekarn、Wilawan Chinoroje 和 Chatree Klanwarin 於 5 月 7 日在泰國曼谷舉行的 2012 年國際扶輪國際年會

2012 RI Convention

Youth Exchange students: Wimonsri Maneekarn, Wilawan Chinoroje, and Chatree Klanwarin at the RI Convention, 7 May 2012, Bangkok, Thailand.



2012 年國際扶輪國際年會

傳統的泰國音樂家在 於 5 月 7 日在泰國曼谷舉行的 2012 年國際扶輪國際年會期間的遺贈協會裡演奏。

2012 RI Convention

Traditional Thai musicians perform at the Bequest Society Reception during RI Convention, 7 May 2012, Bangkok, Thailand.



2012 年國際扶輪國際年會

布魯斯·艾爾沃德·世界衛生組織小兒麻痺、急診與國家協助的助理總幹事和卡羅爾·班德格·國際扶輪小兒麻痺症部門經理以及出席於5月8日在泰國曼谷所舉行的2012年國際扶輪國際年會的晚宴。

2012 RI Convention

Bruce Aylward, assistant director-general for polio, emergencies and country collaboration for the World Health Organization, and Carol Pandak, PolioPlus division manager at Rotary International, and a dinner at the RI Convention, 8 May 2012, Bangkok, Thailand.

2012 年國際扶輪國際年會

2012 RI Convention (20120507)



2012 年國際扶輪國際年會

2011-12 扶輪基金會保管委員會主委威廉·B.博伊德於5月7日在泰國曼谷舉行的2012年國際扶輪國際年會期間的遺贈協會酒會上致詞。

2012 RI Convention

2011-12 Rotary Foundation Trustee Chair William B. Boyd gives remarks at the Bequest Society Reception during RI Convention, 7 May 2012, Bangkok, Thailand.



國際扶輪國際年會第三次全體會議

約翰是扶輪社為兩億美金挑戰委員會主委於國際扶輪國際年會第三次全體會議宣佈社友的挑戰·需要繼續宣導於5月9日在泰國曼谷舉行的2012年國際扶輪國際年會的第三次全體會議中。

Third plenary of the RI Convention

John F. Germ, chair of Rotary's US\$200 Million Challenge Committee, announces that Rotarians have met the challenge and need to continue to advocate and fundraise for polio eradication during the third plenary of the RI Convention, 7 May 2012, Bangkok, Thailand.



國際扶輪國際年會第三次全體會議

於5月7日在泰國曼谷舉行的2012年國際扶輪國際年會的期間世界衛生組織小兒麻痺、急診與國家協助的助理總幹事布魯斯·艾爾沃德博士談論到完成中止小兒麻痺職責的需要。

Third plenary of the RI Convention

Dr. Bruce Aylward, the assistant director-general for polio, emergencies, and country collaboration at the World Health Organization, talks about the need to finish the job of ending polio at the RI Convention, 7 May 2012, Bangkok, Thailand.



國際扶輪國際年會第三次全體會議

於5月7日在泰國曼谷所舉行的2012年國際扶輪國際年會裡Rajashree 比拉談到為何她奉獻給扶輪基金會。

Third plenary of the RI Convention

Rajashree Birla talks about why she gives to The Rotary Foundation, at the RI Convention, 7 May 2012, Bangkok, Thailand.



國際扶輪國際年會第三次全體會議

前扶輪和平獎學生艾曼達·馬丁於 2012 年 5 月 7 日於泰國曼谷所舉行的國際扶輪國際年會的期間裡演說。

Third plenary of the RI Convention

Amanda Martin, former Rotary Peace Fellow, at the RI Convention, 7 May 2012, Bangkok, Thailand.



國際扶輪國際年會第三次全體會議

於 5 月 7 日在泰國曼谷舉行的 2012 年國際扶輪國際年會的約翰與他的 2011-12 年度全球前受獎人人道服務獎。

Third plenary of the RI Convention

John Skerritt with his 2011-12 Global Alumni Service to Humanity Award. RI Convention, 7 May 2012, Bangkok, Thailand.



2012 年國際扶輪國際年會

2006 年諾貝爾和平獎得主與 Grameen 銀行創辦人 Dr. Muhammad Yunus 於 5 月 7 日在泰國曼谷所舉行的 2012 年國際扶輪國際年會的第二全會演說。

2012RI Convention

Presentation by 2006 Nobel Peace Prize Laureate and Grameen Bank Founder, Dr. Muhammad Yunus at the Second Plenary Session. RI Convention, 7 May 2012, Bangkok, Thailand.



2012 年國際扶輪國際年會

聯合創始人兼首席執行長的全球貧困計畫的埃文斯於 5 月 7 日在泰國曼谷所舉行的 2012 年國際扶輪國際年會的第二全全體會議上所作的演說。

RI Convention

Presentation by cofounder and CEO of the Global Poverty Project, Hugh Evans, at the Second Plenary Session at RI Convention, 7 May 2012, Bangkok, Thailand.



國際扶輪國際年會

Samarathanam 所信任從印度班加羅爾來的 Sunadha 舞團，於 5 月 7 日在泰國曼谷所舉行的 2012 年國際扶輪國際年會第二次全體會上所演出的娛性節目。

RI Convention

The Samarathanam Trust for the Disabled Sunadha Dance Troupe from Bangalore, India performs during preplenary entertainment. Second Plenary Session, RI Convention, 7 May 2012, Bangkok, Thailand.



國際扶輪國際年會

Samarthanam 所信任從印度班加羅爾來的 Sunadha 舞團，於 5 月 7 日在泰國曼谷所舉行的 2012 年國際扶輪國際年會第二次全體會上所演出的娛性節目。

RI Convention

The Samarthanam Trust for the Disabled Sunadha Dance Troupe from Bangalore, India performs during preplenary entertainment. Second Plenary Session, RI Convention, 7 May 2012, Bangkok, Thailand.

2012 年國際扶輪國際年會

2012 RI Convention (20120506)



國際扶輪國際年會/ 塔塔—開幕式全體會議

亞洲流行歌曲的女王塔塔，於 5 月 6 日在泰國曼谷所舉行的 2012 年國際扶輪國際年會開幕式全體會議上演唱。

RI Convention/ Tata Young, opening plenary session

Tata Young, Asia's Queen of Pop, performs at the opening plenary session during the RI Convention, 6 May 2012, Bangkok, Thailand.



兒童合唱團/ 開幕式全體會議

於 5 月 6 日在泰國曼谷所舉行的 2012 年國際扶輪國際年會開幕式全體會上，曼谷交響樂團兒童合唱團演出。

Children's choir, opening plenary session

Bangkok Symphony Orchestra children's choir performs at the opening plenary session during the RI Convention, 6 May 2012, Bangkok, Thailand.



兒童合唱團—開幕全體會議

曼谷交響樂團兒童合唱團，在泰國曼谷的 2012 年 5 月 6 日開幕全體會議期間上演出。

Children's choir, opening plenary session

Bangkok Symphony Orchestra children's choir performs at the opening plenary session during the RI Convention, 6 May 2012, Bangkok, Thailand.



曼谷交響樂團—開幕全體會議

曼谷交響樂團，在泰國曼谷的 2012 年 5 月 6 日開幕全體會議期間上演出。

Bangkok Symphony Orchestra, opening plenary

Bangkok Symphony Orchestra performs at the opening plenary session during the RI Convention, 6 May 2012, Bangkok, Thailand



國際扶輪社長葛爾揚·潘乃傑—開幕全體會議

2011-12 年度國際扶輪社長葛爾揚·潘乃傑，在泰國曼谷的 2012 年 5 月 6 日開幕全體會議期間上演說

RI President Banerjee, opening plenary session

2011-12 RI President Kalyan Banerjee speaks at the opening plenary session during the RI Convention, 6 May 2012, Bangkok, Thailand.



開幕全體會議

Binota 在 2012 年 5 月 6 日的泰國曼谷的國際扶輪國際年會開幕全體會議的介紹潘乃傑家庭期間，接受了國際扶輪社長同伴的配偶所獻的鮮花。

Opening plenary session

Binota Banerjee accepts flowers from spouse of Aide to the RI President during the introduction of the Banerjee family at the opening plenary session during the RI Convention, 6 May 2012, Bangkok, Thailand.



國際扶輪社長和家人—開幕全體會議

2011-12 年度國際扶輪社長葛爾揚·潘乃傑與 Binota 和他們家庭的成員，在泰國曼谷的 2012 年 5 月 6 日開幕全體會議期間的舞臺上。

RI President and family, opening plenary session

2011-12 RI President Kalyan Banerjee with Binota and their family on stage at the opening plenary session during the RI Convention, 6 May 2012, Bangkok, Thailand.



國際扶輪社長葛爾揚與 Binota·潘乃傑—開幕全體會議

2011-12 年度國際扶輪社長葛爾揚·潘乃傑與 Binota 在泰國曼谷的 2012 年 5 月 6 日開幕全體會議的期間。

RI President Kalyan and Binota Banerjee, opening plenary session

2011-12 RI President Kalyan Banerjee with Binota at the opening plenary session during the RI Convention, 6 May 2012, Bangkok, Thailand.



開幕全體會議

泰國傳統文化舞蹈在泰國曼谷的 2012 年 5 月 6 日開幕全體會議的期間演出。

Opening plenary session

Thai cultural dance performance at the opening plenary session during the RI Convention, 6 May 2012, Bangkok, Thailand.



開幕全體會議

泰國傳統文化舞蹈在泰國曼谷的 2012 年 5 月 6 日開幕全體會議的期間演出。

Opening plenary session

Thai cultural dance performance at the opening plenary session during the RI Convention, 6 May 2012, Bangkok, Thailand.



泰國的國歌

塔塔·楊在泰國曼谷的 2012 年 5 月 6 日開幕全體會議的期間演唱著泰國國歌。

National Anthem of Thailand

Tata Young performs the National Anthem of Thailand at the opening plenary session during the RI Convention, 6 May 2012, Bangkok, Thailand.



國旗儀式

國旗入場儀式是在泰國曼谷的 2012 年 5 月 6 日開幕全體會議的期間進行。

Flag ceremony

Flag Ceremony at the opening plenary session during the RI Convention, 6 May 2012, Bangkok, Thailand.



國旗儀式

國旗入場儀式是在泰國曼谷的 2012 年 5 月 6 日開幕全體會議的期間進行。

Flag ceremony

Flag Ceremony at the opening plenary session during the RI Convention, 6 May 2012, Bangkok, Thailand.



開幕全體會議

泰國傳統文化舞蹈在泰國曼谷的 2012 年 5 月 6 日開幕全體會議的期間來演出。

Opening plenary session

Thai cultural dance performance at the opening plenary session during the RI Convention, 6 May 2012, Bangkok, Thailand.



開幕全體會議

泰國傳統文化舞蹈在泰國曼谷的 2012 年 5 月 6 日開幕全體會議的期間來演出。

Opening plenary session

Thai cultural dance performance at the opening plenary session during the RI Convention, 6 May 2012, Bangkok, Thailand.



在 2012 年國際扶輪國際年會(RICON12)的美麗展示

Beautiful displays at RICON12



**2012 年國際扶輪國際年會(RICON12)的
水果雕刻**

Fruit carvings at RIcon12